

■ 3月24日提高防疫安全通知 問答集

Q1: 收到教務處、學務處簡訊通知的學生在 3/31 以前(包含 3/31)可否去教室上課或參加會議？

A: 收到簡訊的學生為與「確診病例之密切接觸者」(已經居家隔離)修習同課程、室友或同社團關係者，雖然這些學生並非屬於政府規定的自主健康管理者，但本校為了提高校園防疫安全，採取預防性措施，因此建議這些學生不要去教室上課或是參加會議，若是前往，請全程戴口罩。另外，這些學生也適用自主健康管理者的保障及安心就學方案，請主動與授課老師聯繫討論彈性學習方案，若遇到期中考，也請與老師討論補考方式。

Q2: 收到教務處簡訊通知的學生是全部的課程都不去上課嗎？

A: 因為這是本校的預防性措施，所以建議這些學生最好都不要去教室上課，請主動與授課老師聯繫討論彈性學習方案，若是前往，請全程戴口罩。

Q3: 收到教務處通知的老師是否所有開設的課程都一律要遠距教學？

A: 建議老師可以採遠距教學，若是前往教室上課，請全程戴口罩講課。

New Campus Epidemic Prevention Measures Effective between March, 24th to 31st, 2020

Q1: After receiving the text message from the Office of Academic Affairs or Office of Students Affairs, can students go to the classroom or attend a meeting between March, 24th to 31st?

A: The student who received the text message is due to the fact that his or her classmates/roommates were in close contact with a confirmed coronavirus case (already under self-quarantine) in the past few days. Although these students are not subject to self-health management regulations required by Taiwan Centers for Disease Control (CDC), we have decided to upgrade the prevention measures in order to prevent the epidemic outbreak on campus. We strongly recommend that these students **DO NOT** go to the classroom or attend any meetings. They are asked to wear masks at all times if they have to. In addition, these students are applicable to the “NTHU Study at Ease Project” for students under self-health management regulations. Please contact the faculties/instructors immediately to discuss alternative learning methods, and/or alternative assessment time or methods if there is a coming mid-term exam. We appreciate your understanding and cooperation.

Q2: Do students who received the text message from the Office of Academic Affairs have to stop attending all classes?

A: According to the preventive measures exercised in NTHU, we suggest that students who receive the text message from the Office of Academic Affairs DO NOT go to the classroom. Please discuss with your faculties/instructors about alternative learning methods. These students are asked to wear masks at all times if they have to go.

Q3: Are all courses offered by faculties/instructors who received a notification from the Office of Academic Affairs subject to online mode?

A: We recommend that these notified faculties/instructors implement online teaching for all courses. Faculties/instructors are asked to wear masks at all times if they have to go to the classrooms.